

RS Series

PK-Mix Plus™

LIQUID FERTILIZER

K:37 P:28 B:1.4

PK-Mix Plus is a highly soluble foliarfertilizer formulated to improve flowering, pollination and fruiting in plants. It is further fortified with boron to improve movement of sugar into growing parts of the plant, pollination and seed set.

PK-Mix Plus 是一种高纯度的可溶性叶面肥料，旨在改善植物的开花，授粉和结果。它更进一步地强化硼，使作物所需的糖份能顺利进入其生长部分、促成授粉和种子的形成。



5 litres

IMPROVE

Flowering, Pollination and Fruiting in Plants

Benefits of PK-Mix Plus
Flowering & Fruit Stimulant

PK-Mix Plus 的好处
有效促进开花和结果



Composition of Products 产品成份

Parameters	PK-Mix Plus Fertilizer
Total % K ₂ O	37.2%
Total % P ₂ O ₅	28.0%
Total B	1.4%

Our Benefits 好处



Budding & Blooming Stage 萌芽与开花阶段

Stimulate crops to enter production stage and progress to the budding and blooming stage naturally.

促进作物进入生产期，并顺利地萌芽与开花。



Flowering And Pollination Phase 花期与授粉阶段

Effectively improve pollination rate, increase fruit sets and reduce malformed fruits.

有效提高授粉率，增加坐果率，减少畸形果形成。




Fruiting Phase 果期

Naturally improve fruit quality, enhance fruit size, increase yield, reduce the ratio of inferior fruits and improve disease resistance.

改善果实品质、增强果实大小、增加产量、降低劣果率和提高抗病性。

Method of Application 施作方式

 Crop	 Recommendation (For All-Season Flowering)	 Dosage	 Spraying Times
Flowers, Fruits Tree, and Vegetables	<ul style="list-style-type: none"> Start using after a week of dry weather. Before budding period. Use once a week for two (2) or three (3) weeks consecutively. Before the flowering and pollination period. Use once (1) a week or two weeks consecutively. During fruiting period (when fruits are the size of a ping pong ball). Use once a week until harvesting. Can be mixed with fungicides, insecticides, and other nutrient elements but avoid mixing with alkaline substances. 	Dilute with 10 Litre water 10 ml : 10 L Applications of dosage 200l/Ha	Once a week
作物	使用方式 (适用于四季开花型)	剂量	使用次数
花、果树 和 蔬菜	<ul style="list-style-type: none"> 可用予持续一周的干燥天气后。 在萌芽期前，每周使用一次，并维持两或三周。 在开花和授粉期前，每周或每两周使用一次。 在结果期（当果实有乒乓球大小时），每周使用一次，直到丰收。 可与农药等配合下使用，但避忌碱性物质。 	用 10 升水稀释 10 毫升:10 升 剂量为 200升/公顷	1次/每星期

Product storage and safety measures

- Store in cool & dry area, away from food.
- Store at room temperature.
- Wear gloves when mixing.
- Spray in the direction of the wind.
- Avoid contact with eyes. If exposed, rinse immediately with clean water.

产品储存与安全措施

- 存放于阴凉干燥处，并远离食物
- 在室温下储存
- 施用时请戴手套
- 顺风方向喷洒
- 避免接触眼睛。如触碰，请立即用清水冲洗



Distributor 经销商:

Manufacturer 生产商:

All Cosmos Industries Sdn. Bhd.
(199901012974)

Website ACI:

Arif Efektif Sdn. Bhd.
(201201013774)

 PLO 650, Jalan Keluli 7, Pasir Gudang Industrial Estate,
81700 Pasir Gudang, Johor.
 TEL: +607-252 3788  FAX: +607-2512588
 sales_marketing@allcosmos.com  www.allcosmos.com



www.arifefektif.com